

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 29-06-2022 01:50:44 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والاستثمار التاريخ: 29-06-2022 01:50:44 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة بندار للتجارة والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 23-06-2022</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2022-06-23</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>Subject: Amortizing the bonds of loan No . (6) After Greetings ,, With reference to the subject, we would like to inform you that the bonds of loan No. 6 has been extinguished on 23/06/2022 According to the disclosure disclosed on 20/6/2022 :</p>	<p>الموضوع: إطفاء أسناد القرض رقم (6) تحية طيبة وبعد، بالإشارة الى الموضوع أعلاه نود إعلامكم بأنه تم اطفاء اسناد القرض رقم 6 بتاريخ 2022/06/23 حسب الكشف المفصح عنه بتاريخ 2022/6/20</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rami Moamenah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rami Moamenah</p>